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Z A P I S N I K 
 

2. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati od 3. kolovoza 2021. godine s  

početkom u 11,00 sati u prostorijama Općine Murter-Kornati 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Krešimir Mudronja, Ante Turčinov, Sandra Bašić, Jure 

Mudronja, Maja Barešić, Dorjana Juraga, Marko Ježina, Ivana Šimat, Daniel Ježina 

 

Ostali nazočni: Toni Turčinov – načelnik Općine Murter-Kornati, Melanija Turčinov Rameša-

pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati, Mirjana Jakovljević – 

pomoćnica pročelnice, Draženka Mudronja i Sven Pleslić – gosti 

 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma: predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao 

da je od devet vijećnika nazočno devet vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano 

odlučivanje. 

 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA: 

 

Marko Ježina: Imamo saznanja da je firma koja je imala koncesijsko odobrenja za Aqua Park 

na Podvršcima ugašena.  

 

Mirjana Jakovljević: Vijeće za koncesijska odobrenja je jedino tijelo koje je ovlašteno za 

izdavanje koncesijskog odobrenja.  

 

Melanija T. Rameša: Vijeće za koncesijska odobrenja izdaje odobrenje za obavljanje djelatnosti 

na pomorskom dobru na temelju zahtjeva i priložene dokumentacije, koju između ostalog čini, 

izvadak iz obrtnog odnosno sudskog registra. Ta je firma u tom trenutku bila aktivna, a što se 

kasnije dogodilo mi to ne možemo znati. Mi kao Općina možemo provjeravati je li naknada 

uredno plaćena. Budući da imate takve informacije naravno da ćemo provjeriti status firme. 

 



Toni Turčinov: U Kornatima ima par restorana koji imaju Aqua parkove, pitanje je imaju li i oni 

koncesijska odobrenja? 

Krešimir Mudronja: ja sam na tu temu još 2018. godine obratio Općini. Općina nije razvrstavala 

otoke u turističke razrede i omogućila pravednu naplatu koncesijskog odobrenja. 

 

Toni Turčinov: Županija je ta koja vrši razvrstavanje, zakon se promijenio i Općina tu ne može 

ništa. 

 

Krešimir Mudronja: Općina je ta koja pokreće inicijativu. 

 

Mirjana Jakovljević: Općina je uputila dopise Ministarstvu turizma, Turističkoj zajednici 

Šibensko-kninske županije i Turističkoj zajednici Općine Murter-Kornati. Povratne informacije 

nismo dobili.  

 

Krešimir Mudronja: moja firma je podnijela zahtjev za izdavanje koncesijskog odobrenja i 

uredno ga plaćala. Pošto smo mi to plaćali dvije godine a nitko na tom području nije niti podnio 

zahtjev zaključili smo da za to više nema potrebe. 

 

 

Ante Turčinov: Kakve se investicije provode u prostoru Dječjeg vrtića Pčelica, o kojoj visini 

investicija se radi, iz kojih sredstava su osigurana sredstva i tko radi? 

 

Toni Turčinov: Radove izvodi firma „Pele“ d.o.o. Riječ je o manjim iznosima za koje ne moramo 

ići na javnu nabavu. Radi se o investiciji uređenja jasličke skupine. Imamo 15 trenutno 

nezbrinute djece koja ne mogu ići u vrtić ni u Tisno ni u Pirovac. Jedini prostor gdje ih možemo 

smjestiti je prostor postojećeg vrtića Pčelica, prostor ima uporabnu dozvolu i Općina je 

pokrenula postupak za uređenje jasličke grupe. Veliki je interes za jasličkom grupom, znači 

djece do 3 godine. Iz tog razloga smo u postupku ishodovanja dozvole za uređenja jasličke 

grupe u prostoru starog vrtića Pčelica. Mi radimo samo ono što je u interesu naše djece i 

roditelja. Sve radimo iz razloga što izvođač kasni s radovima kako bismo u novu pedagošku 

godinu krenuli spremni. 

 

Ivana Šimat: Predložila bi da kad imate takvu inicijativu da možemo komunicirati. 

Toni Turčinov: Moja vrata su vam uvijek otvorena, no otkad smo se konstituirali nitko od 

vijećnika nije poslao poruku ni došao u Općinu. Vrata Općine su vam uvijek otvorena. 

 

Dorjana Juraga: Htjela sam samo pitati predsjednika Vijeća jeste li vi upoznati s problematikom 

oko izgradnje vrtića? Ljudi mene najviše pitaju za vrtić. 

 

Krešimir Mudronja: Mi smo zatražili od Općine svu dokumentaciju koja nam se do sada nije 

dostavila. Tu postoji niz pitanja koja ne postavljamo mi nego pučanstvo. Mi smo u tom smjeru 

uputili u Općinu jednu molbu da nam se dostavi dokumentacija ali ona nam nije dostavljena 

cjelovito. 

 



Marko Ježina: Nas zanima zašto je došlo do zastoja s radovima, jesu li ugovoreni penali i jesu 

li naplaćeni? 

 

Toni Turčinov: Mi smo firmu odabrali prema postupku javne nabave, znači nismo birali firmu. 

Penali će biti naplaćeni pri završetku radova i prema okončanim situacijama. Mi nemamo ništa 

nego penale i ugovor a penali su toliko mali da se isplati platiti penale jer su porasle cijene 

materijala, pa se ljudima isplati platiti penale a ne završiti radove. Išlo se na javnu nabavu, 

najniža ponuda i to je to. Zbog toga idemo na adaptaciju postojećeg objekta. 

 

Melanija T. Rameša: Moram vas ispraviti vezano za izjavu da Vam dokumentacija nije 

dostavljena. Vi ste mailom zatražili dokumentaciju. Rekla sam vam da možete doći u svakog 

dana uz prethodnu najavu. Nakon toga tražili ste da vam se dokumentacija pošalje mailom što 

je i dostavljeno. Nakon toga ja od nijednog vijećnika nisam dobila nikakav upit i sada prvi puta 

čujem da vam Općina nije dostavila potrebnu dokumentaciju. 

 

Ivana Šimat: Kad se očekuje da će djeca krenuti u tu jasličku skupinu? 

 

Toni Turčinov: Danas smo dobili uporabnu dozvolu za vrtić. Prije od Županije nismo mogli 

dobili uporabnu dozvolu za taj prostor. U pregovorima smo s Ministarstvom da dobijemo 

odobrenje i sa Dječji vrtićem Spužvica da zaposle još dvije tete. Ja se nadam da će to biti do 

15. 9.  ali ne mogu točno tvrditi da će to biti do tog datuma. Radi se na tome da se to što prije 

obavi. 

 

Ivana Šimat: Tko vrši radove na Crnikovci, dva bagera su tamo? 

 

Toni Turčinov: Radove vrši Murtela d.o.o. Radili smo do lita, ljudi koji imaju tamo zemlje tražili 

su da se radovi nastave, da se probije put  a tamo nikome buka ne smeta. Za detalje ćete 

trebati pitati gospodina Ježinu, a ja vam mogu samo reći da se radovi izvode u skladu s 

propisima. 

 

Ante Turčinov: Točno je da postoji veliki interes za tematiku vrtiću ali bih molio pročelnicu 

Jedinstvenog upravnog odjela da objasni situaciju vezano za sat viječničkih pitanja. Koliko je 

meni poznato sat viječničkih pitanja zamišljen je tako da se isključivo općinskoj administraciji 

i načelniku postavljaju pitanja. 

 

Melanija T. Rameša: Što se tiče postavljanja pitanja poslovnikom je propisano da svaki vijećnik 

može postaviti najviše dva pitanja, a svako postavljanje pitanja može trajati najviše pet minuta. 

Odgovori na vijećnička pitanja daju se na samoj sjednici i odgovor može trajati najviše pet 

minuta. Ukoliko se odgovor ne može dati na samoj sjednici može se dostaviti pisanim putem 

najkasnije na sljedećoj sjednici posredovanjem predsjednika Vijeća. 

 

Sandra Bašić: Što se tiče radova na području otoka Žuta i Panitule, što je bilo, što se događa, 

što je poduzeto?  

Toni Turčinov: Općina je tu napravila sve što je mogla. Komunalni redar izašao je na teren, 

napravio zapisnik te obavijestio sve nadležne službe (Upravni odjel za zaštitu okoliša i 



komunalne poslove ŠKŽ, građevinsku inspekciju, Ministarstvo). Održan je sastanak sa 

investitorom.  

 

Ivana Šimat: Je li itko od nadležnih službi odgovorio? 

 

Toni Turčinov: Za sada nije, to ide toliko sporo. 

 

Sandra Bašić: Trebalo bi to malo pogurati, jednostavno srce te boli kad to gledaš. 

 

DNEVNI RED:  

 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
 

2. Prijedlog Rješenja o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja, 
 

3. Prijedlog Rješenja o imenovanju  Odbora za prostorno planiranje i uređenje, 
 

4. Prijedlog Rješenja o imenovanju Odbora za statut, poslovnik i propise, 
 

5. Prijedlog Rješenja o imenovanju Odbora za dodjelu stipendija, 
 

6. Prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za imena ulica i trgova, 
 

7. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o razrješenju i imenovanju ravnatelja Dječjeg vrtića 
„Pčelica“ 
 

8. Prijedlog Odluke o plaći i drugim pravima načelnika Općine Murter-Kornati, 
 

9. Prijedlog Odluke o visini naknade za rad i drugim pravima načelnika Općine Murter-
Kornati koji svoju dužnost ne obnaša profesionalno. 
 

Toni Turčinov: predlažem nadopunu dnevnog reda: Prijedlog Odluke o darovanju nekretnine 
kat. čest. 1939/2 K.O. Murter Betina. Riječ je o čestici koju je Općina trebala kupiti od RH a 
sada je daruje Župi sv. Mihovila a to je potrebno radi objedinjavanja čestica i ishodovanja 
uporabne dozvole niti se mogu nastaviti radovi a niti se možemo prijaviti na mjeru 7.4.1. što 
bi svakako oštetilo općinski proračun za 2 milijuna kuna. 
 
Krešimir Mudronja: Imamo još jednu nadopunu dnevnog reda. Prijedlog su predložila trojica 
vijećnika sa tri točke dnevnog reda: 
1.Prijedlog Odluke o uvođenju potpune transparentnosti proračuna Općine Murter-Kornati, 
2.Prijedlog Odluke o uvođenju online sjednica 
3. Prijedlog Zaključka o zahtjevu uvida u prethodne stavove i mišljenja javnih tijela (elektra, 
vodovod i odvodnja i dr.) za VI. Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Murter-
Kornati 
 
Krešimir Mudronja: Recite točno o kakvom natječaju se radi,  
Radi se o mjeri 7.4.1. a kad će natječaj točno izaći to nitko ne zna. 



 
Maja Barešić: Prijava je do 30. rujna ove godine i oni već pripremaju natječajnu dokumentaciju. 
 
Krešimir Mudronja: Mi smo ovu točku htjeli prolongirati na neko vrijeme dok ne dobijemo 
dovoljno podataka. 
 
Mirjana Jakovljević: u situacijama kada se radi o pravnom poslu između jedinice lokalne 
samouprave i RH nije potrebno provoditi javni natječaj, to je iznimka. Odluka o kupnji ove 
nekretnine od strane RH bila je na Općinskom vijeću i možete je naći u službenom glasniku. Mi 
jednostavno nemamo drugu opciju nego da je kupimo i prenijeti  u vlasništvo Župi koja je 
vlasnik svih ostalih čestica. Da bismo predali elaborat objedinjavanja svih tih čestica u 
jedinstvenu građevnu česticu a za to nam je potreban isti titular. Mi smo pokušali izbjeći 
kupnju te nekretnine od strane Općine na način da zahtjev za darovanje uputi Župa sv. 
Mihovila. Međutim, zahtjev je odbijen i Općina je morala ići na zahtjev za kupnju navedene 
nekretnine. Općina već ima zaključen ugovor o pravu građenja sa župom i pristupit će se 
aneksu ugovora kako bi se uključila navedena čestica. Vlasnik zemljišta ostaje župa a Općina 
će biti vlasnik vrtića. Pravo građenja je specifičan institut.   
 
 
• Dnevni red sa svim predloženim dopunama prihvaćen je JEDNOGLASNO. 
 

1.Usvajanje zapisnika sa konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 

• Zapisnik sa konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je 

jednoglasno. 

 

2. Prijedlog Rješenja o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja 

Maja Barešić: Kako amandmani na prijedlog Rješenja nisu došli dan prije održavanja sjednice, 

sukladno članku 35. Poslovnika smatram da se radi o povredi Poslovnika. 

Mirjana Jakovljević: Predsjednik Vijeća odlučuje o povredi Poslovnika. 

Krešimir Mudronja: Držati ćemo se Poslovnika. 

 

•Prilikom glasovanja o prijedlogu Rješenja o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja 

svi članovi Općinskog vijeća bili su SUZDRŽANI. 

 

3. Prijedlog Rješenja o imenovanju Odbora za prostorno planiranje i uređenje 

 

• Prilikom glasovanja o prijedlogu Rješenja o imenovanju Odbora za prostorno planiranje i 

uređenje svi članovi Općinskog vijeća bili su SUZDŽANI. 

 

4. Prijedlog Rješenja o imenovanju Odbora za statut, poslovnik i propise 
 

• Prilikom glasovanja o prijedlogu Rješenja o imenovanju Odbora za statut, poslovnik i propise 
svi članovi Općinskog vijeća bili su SUZDŽANI. 

 
 



5. Prijedlog Rješenja o imenovanju Odbora za dodjelu stipendija 
 

• Prilikom glasovanja o prijedlogu Rješenja o imenovanju Odbora za dodjelu stipendija svi 
članovi Općinskog vijeća bili su SUZDŽANI. 
 
 

6. Prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za imena ulica i trgova 
 

• Prilikom glasovanja o prijedlogu Rješenja o imenovanju Povjerenstva za imena ulica i trgova 
svi članovi Općinskog vijeća bili su SUZDŽANI. 
 
 

7. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o razrješenju i imenovanju ravnatelja Dječjeg 
vrtića „Pčelica“ 
Melanija T. Rameša: Radovi za gradnjom vrtića kasne vrtić neće započeti sa radom 1. rujna 
2021. godine kako je planirano. Stoga je potrebno izmijeniti Rješenje  o razrješenju i 
imenovanju ravnatelja Dječjeg vrtića Pčelica na način da će se privremeni ravnatelj razriješiti 
31. 12. 2021. godine umjesto 31. 8. 2021. a nova ravnateljica će započeti s radom 1.1. 2022. 
umjesto 1. 9. 2021. godine. 
 
•Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o razrješenju i imenovanju ravnatelja Dječjeg vrtića 
„Pčelica“ prihvaćen je JEDNOGLASNO. 
 

8. Prijedlog Odluke o plaći i drugim pravima načelnika Općine Murter-Kornati, 
Melanija T. Rameša: Pravni temelj za donošenje ove Odluke je Zakon o izmjenama i dopunama 
Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi.  
U prijedlogu odluke zadržan je veći dio odredbi trenutno važeće odluke, ali je istu potrebno 
uskladiti s odredbama važećeg zakona. Zakonom je u jedinicama do 10 000 stanovnika uveden 
institut privremenog zamjenika kojeg imenuje načelnik iz reda članova predstavničkog tijela. 
Privremeni zamjenik ovlašten je obavljati samo redovne i nužne poslove kako bi se osiguralo 
nesmetano funkcioniranje jedinice lokalne samouprave i to za vrijeme kada je načelnik zbog 
duže odsutnosti ili spriječenosti onemogućen obavljati svoju dužnost. Načelnik je za svog 
privremenog zamjenika imenovao Sandru Bašić. 
Tako je određeno  da je osnovica za obračun plaće jednaka osnovici za izračun plaće državnih 
dužnosnika. Vlada je odredila osnovicu Odlukom o visini osnovice za obračun plaće državnih 
dužnosnika, Narodne novine broj 151/14 i ona iznosi 3.890,00 kuna bruto. Koeficijent je 
određen Zakonom o plaćama u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi na način da se 
plaća načelnika u jedinicama lokalne samouprave koje imaju do 3000 stanovnika ne može 
odrediti u iznosu većem od koeficijenta 4,26 i osnovica za izračun plaće državnih dužnosnika. 
Ovim prijedlogom Odluke plaća načelnika se nije mijenjala već je izvršeno usklađenje s 
odredbama Zakona. 
 
•Prijedlog odluke o plaći i drugim pravima načelnika Općine Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNOGLASNO. 

 
 



9.Prijedlog Odluke o visini naknade za rad i drugim pravima načelnika Općine Murter-
Kornati koji svoju dužnost ne obnaša profesionalno 

Melanija T. Rameša: I ovu odluku je potrebno uskladiti s odredbama Zakona o izmjenama i 
dopunama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi. Zakonom o plaćama u 
lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi određeno je da naknade za rad načelnika koji 
dužnost obnašaju bez zasnivanja radnog odnosa mogu iznositi najviše do 50% umnoška 
koeficijenta za obračun plaće odgovarajućeg nositelja dužnosti koji dužnost obavlja 
profesionalno i osnovice za obračun plaće. I u staroj odluci postotak je iznosio 40% umnoška 
koeficijenta za obračun plaće i osnovice. 
 
•Prijedlog Odluke o visini naknade za rad i drugim pravima načelnika Općine Murter-Kornati 
koji svoju dužnost ne obnaša profesionalno prihvaćen je JEDNOGLASNO. 
 
 
10. Prijedlog Odluke o uvođenju potpune transparentnosti proračuna Općine Murter-

Kornati 
Ivana Šimat: Prijedlog ove Odluke je u skladu sa našim predizbornim obećanjima. Smatramo 
da na taj način štitimo i vladajuće i zajednicu. Prednost je da svaki naš mještanin zna za svaki 
trošak Općine. 
Melanija T. Rameša: molim da se navedeni rok do 3.9.2021. godine prolongira do kraja 
mjeseca rujna. 
 

•Prijedlog Odluke o uvođenju potpune transparentnosti proračuna Općine Murter-Kornati 

prihvaćen je JEDNOGLASNO. 

 

11. Prijedlog Odluke o uvođenju online sjednica 

Krešimir Mudronja: Javnost rada Općinskog vijeća osigurava se javnim održavanjem sjednica. 

Mislim da to svi želimo i da je to svima u interesu. 

 

•Prijedlog Odluke o uvođenju online sjednica prihvaćen je JEDNOGLASNO. 

 

12. Prijedlog Zaključka o zahtjevu uvida u prethodne stavove i mišljenja javnih tijela 

(elektra, vodovod i odvodnja i dr.) za VI. Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja 

Općine Murter-Kornati 

Sandra Bašić: Nisam baš upućena i nisam pratila Izmjene i dopune PPUOMK. Može li mi netko 

to objasniti. 

Toni Turčinov: Ove Izmjene i dopune Prostornog plana odnose se na proširenje Lučkog 

područja. To su bile ciljane izmjene napravljene sa svrhom da se unutar uvale dovede Lučko 

područje kako bi se uvelo reda u uspostavi vezova u uvali Hramina. 

 

•Prijedlog Zaključka o prihvaćanju zahtjeva o uvidu u prethodne stavove i mišljenja javnih tijela 

(elektra, vodovod i odvodnja i dr.) za VI. Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine 

Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO. 

 

 

 



13. Prijedlog Odluke o darovanju nekretnine kat. čest. 1939/2 K.O. Murter Betina 

 

•Prijedlog Odluke o darovanju nekretnine kat. čest. 1939/2 K.O. Murter Betina usvojen je 

JEDNOGLASNO. 

 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 12,30 sati. 
 
 
 
Zapisničar:         Predsjednik: 
Vesna Juran         Krešimir Mudronja 


